



Dansk Politihundeforening

Område 6

Områdebestyrelsesmøde den 17. september 2025, kl. 19 lokation Birkerød PH

1. Godkendelse af referat fra områdemøde.
Godkendt
2. Tilføjelser/ændringer til dagsorden, valg af Referent
Der var ingen ændringer til dagsorden. Torben Alrik blev valgt til referant
3. Meddelelser fra områdelederen
Som lovet på sidste bestyrelsesmøde ville jeg prøve at skabe en dialog med HB omkring sanktioner/karantæner. Jeg skrev efter mødet en mail til HB med ønske om at områderne bliver taget med i dialog omkring karantæner. Jeg har desværre intet hørt retur fra HB og desværre er der i mellemtiden uddelt endnu en karantæne i området. Kriteret for karantænen er så langt ude at det er svært at forstå nogen kan finde på at bruge det som begrundelser. En af begrundelserne er at foreningens hjemmeside ikke lever op til HB stadarder/krav. Jeg har ikke kunne finde disse krav nogle steder og HB har også lovet at sende den til foreningen, men dette er heller ikke sket. Jeg kan bare sige at alle vores hjemmesider i området er bygget op på samme måde så det kan være i alle får et skriv fra HB omkring de skal ændres. Vi prøver efter DM at se om vi igen kan komme i dialog med HB. Vi har brug for at posen bliver rystet hjemme i afdelingerne så flere kommer ud at hjælper til som dommere samt figuranter. Det er for ofte de samme personer der bliver trukket på.
4. Indkomne forslag:
 - 4.a Nyt forslag til udtagelser til DM
Helsingør OK, Birkerød dommer udfordring Tåstrup mangle af dommer og figuranter, Skovbo Frederiksværk + for HF men igen mangle af dommer og figuranter, Roskilde + for HF men mangler dommer og figuranter Finn: problemer med arealer i foråret, flere tilrettelæggere. Lars R væk med overdommer det hele til tilrettelægger lokal i foråret, en fra andet område til udtagelser. Peter snyd tilrettelægger og lige så god til snyd som overdommer. Der skal ændres overdommer og tilrettelægger vis der skal være udtagelser i foråret. Området blev enige om der skal nogle ændringer til i forslaget før området kan stemme ja.
 - 4.b Forslag fra Taastrup til ændring af vores vedtægter
Jens: der skal navn på hvem der har fået sanktioner for at personen ikke kommer og træner på fremmed bane. Anne : Hvilken sanktioners muligheder er der. Peter : GDPR Dan: Hvad er sanktioner de skal offentliggøres, § 4 HB har frit slag for at gi sanktioner. Anne manglende parts høring på både Keld og Dennis. Peter: adfærds regulering Lars Bo: karantæne det er ikke muligt at holde personen væk fra pladsen/afdelingen. Peter: Delt på FB GDPR med Axel's og René på FB ved delingen af deres karantæner. Lars R der skal være flere muligheder for karantæner/sanktioner det skal offentliggøres. Lars Bo det er offentligt arealer hvordan skal man forhindre at personen deltager. : der skal arbejdes videre på Tåstrups oplæg der er enighed.



Dansk Politihundeforening

Område 6

Lars R : passe på med at fjerne Politiet fra HB. Mads: halvdelen af HB skal være fra politiet sætte det ned fra 4 til 2 betjente. Mads arbejder videre på oplægget. Oplægget vil når det er færdigt blive delt med alle.

5. Udtagelseskonkurrencer 2025

Patrulje 7. Sep. i Tåstrup samt Bornholm

Der stillede 14 hundefører i Taastrup samt 2 på Bornholm. 2 hundefører kom med fra Taastrup og 1 fra Bornholm. Ydermere er der 3 sek.1 med fra området hvilket i alt bliver 6 hunde hvilket er mega flot.

Krim. 30. Aug. i Frederiksværk-Gribskov

Her stillede 6 hundefører og 4 kom med til DM igen mega flot.

Vinder. 31. Aug. i Skovbo

Her stillede 4 hundefører og 2 blev udtaget til DM. Det betyder at område 6 i alt sender 12 hundefører til DM hvilket er 33% af alle deltagerne. Området kan være stolt af at sende så mange hunde afsted år efter år.

6. DM 2025 på Sørup Herregaard

Dm bliver i år afholdt på Sørup Herregaard. Jeg håber så mange som muligt vil komme ned at kigge. Det er blevet lovet det er mulighed for at komme med ud at se de fleste konkurrencer.

7. Områdemesterskaberne 2026

- a. Del 1 1. marts Birkerød
- b. Del 2 29. marts Roskilde
- c. Finale - lørdag d. 11 april Skovbo

8. Unghund 1 – 2026 12 april Taastrup

9. Oprykningskonkurrencer 2026

- a. Patrulje 26. april Skovbo.
- b. Kriminal 25. april Frederiksværk
- c. Overdommere til oprykningskonkurrencerne skal være områdelederen i hænde senest 31. januar 2026

10. Listeførere / dommere / overdommere i området

Alle bedes gå hjem og ryste posen for at finde nye kandidater til dommere/overdommere. I øjeblikket har Roskilde 1 kandidat til dommer og Taastrup 2 til overdommer.

11. Pokaler til DM mv.

Dem er der styr på.

12. Foreningens hjemmesider

Som nævnt tidligere prøver jeg at få HB til at sende stadarderne til os da det ellers kan afsted komme karantæne hvis hjemmesiden ikke følger HB stadarder.

13. Dato for næste områdebestyrelsesmøde –

Onsdag d. 25 februar i Skovbo

Områdeleder: Christian Duurloo, e-mail: cduurloo@gmail.com, tlf. 51161248

Områdekasserer: Maj-Britt Andersen, e-mail: omr6kass@hotmail.com, tlf. 28597577

Bankdetaljer: Danske Bank reg. 1551 konto 8348 111

www.phomraade6.dk



Dansk Politihundeforening

Område 6

14. Dato for ordinært områdemøde
Onsdag d. 28 januar i Roskilde.

15. Div.

Mille: Sjællandsmesterskab skal det forsætte der er 19 afdelinger i område 5 & 6?, Christian tager fat i Område 5. Maj-Britt: DM hunde i Birkerød de havde en rigtig god træningsdag, HF var også glade, U2 12-14 deltager. Lars R : er der noget til kåringerne skal det gøre bedre. Mads: Ring rundt når man har nogen klar til kåring.